
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 13, 7. mai 2024 (2023 - 2025)/ 
Olympiatoppen 
 
 
Deltok:  
Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande Gullord, Erik M. Unaas, Ole R. Jørstad 
(bortsett fra sak 118), Astrid Strandbu (bortsett fra sak 118), Sebastian 
Henriksen, Mia Larsen Sveberg, Sara Stokken Rott (bortsett fra sakene 117d, h, 
i, n, og 118), Marco Elsafadi (bortsett fra sakene 117c, d, h, i, n, og 118), Magnus 
Nedregotten, Kristin Kloster og Åsmund Sæbøe (bortsett fra sak 107).  
 
Observatør: Zaineb Al-Samarai (bortsett fra sakene 107, 108, 109, 110, 111, 112, 
114, 115, 116, 117 a og b). 
 
Meldt fravær: Astrid Uhrenholdt Jacobsen og Elisabeth Faret. 
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas, Finn Aagaard og Magnus Sverdrup 
(referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 13 (2023-2025), 7. mai 2024  
kl. 09.00.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling.  
 



Sak 107: Godkjenne innkalling, sakliste, protokoll og referat 
 
Vedtak:  

1. Innkallingen ble godkjent.    
2. Saklisten ble godkjent.    
3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 11 (2023-

2025), 20. mars 2024 med de endringer som fremkom i møtet.   
4. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 12 (2023-

2025), 16. april 2024.  
5. Idrettsstyret tok protokollen fra Kontrollutvalgets møte nr. 5 (2023-

2025), 3. april 2024 til orientering.  
6. Idrettsstyret tok protokollen fra Kontrollutvalgets møte nr. 6 (2023-

2025), 11. april 2024 til orientering.  
7. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 18. april 2024 til 

orientering. 
 
 
Sak 108: Oppfølging av vedtak fra Idrettstinget 2023 - Tiltak mot økonomiske 
barrierer  
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder breddeidrett, organisasjon og utvikling i NIF, Dagfrid Forberg, orienterte 
videre om bakgrunn for saken, som er tingvedtak nr. 18.19 fra Idrettstinget 
2023 («Tiltak mot økonomiske barrierer»). 
 
Kristina O. Krohn fra Deloitte presenterte følgende for idrettsstyret:  

• Metode og hovedfunn fra kartleggingen av kostnadsdrivere i norsk idrett. 
• Forslag til kostnadskategorier/tiltak.  

 
Materialet som ble presentert bygger på systematisering og dataanalyse fra en 
spørreundersøkelse, innspillsmøter og dybdeintervjuer på ulike nivå i 
organisasjonen. Analysearbeidet vil foregå helt frem til fremleggelsen av 
endelig rapport, planlagt til NIFs Ledermøte 2024.  
 
Idrettsstyret gav sine innspill til arbeidet som er gjort så langt, blant annet 
knyttet til betydningen av reiseutgifter i idretten, anleggskostnader og at det 
bør fremmes konkrete tiltak med tanke på økonomi som barriere for 
idrettsdeltakelse. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret tar det foreløpige kunnskapsgrunnlaget om kostnadsdrivere i 
barne- og ungdomsidretten til orientering og ber om at den endelige rapporten 
og utkast til nasjonal tiltaksplan mot økonomiske barrierer presenteres under 
NIFs Ledermøte i 2024. 



Sak 109: Oppfølging av NIF/NOK-rapporten 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte videre. 
 
På Idrettstinget i 2019, sak 13.24, ble det vedtatt at idrettsstyret til neste 
Idrettsting skulle utrede hvordan samorganiseringen av NIF og NOK er sett opp 
mot NIFs verdier; frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd.   
 
Saken ble fulgt opp gjennom en egen styrenedsatt ressursgruppe, som leverte 
sin rapport til idrettsstyret våren 2023. Ressursgruppen konkluderte med at 
norsk idrett fortsatt bør være samlet i én organisasjon. Idrettsstyret støttet 
denne konklusjonen, noe også Idrettstinget 2023 gjorde. 
 
I tillegg til hovedkonklusjonene, kom ressursgruppen med supplerende 
anbefalinger i sin rapport. Disse handler i stor grad om hvordan NIF kan bli enda 
mer bevisst på rollene som Olympisk komité og Paralympisk komité. 
 
Med ref. til sak 22 i styremøte nr. 3 (2023-2025), 12. og 13. september 2023, 
presenterte generalsekretæren følgende forslag til mandat for, og 
sammensetning av, en arbeidsgruppe som skal se nærmere på oppfølgingen av 
de supplerende anbefalingene i rapporten «Samorganiseringen NIF/NOK»: 
 
Mandat: 

• Med ref. til Idrettstingets vedtak i sak 18.4, skal arbeidsgruppen i løpet av 
2. halvår 2024 avgi en rapport til NIFs generalsekretær om hvordan 
idrettsstyret kan følge opp de «øvrige anbefalingene» fra ressursgruppen 
som jobbet med saken om samorganiseringen av NIF og Norges 
olympiske komité.  

• Arbeidsgruppen skal i rapporten også redegjøre for ulike økonomiske og 
organisatoriske konsekvenser for norsk idrett av NIFs rolle som olympisk 
og paralympisk komité. 

• Arbeidsgruppen står fritt til å innhente faktakunnskap og innspill fra ulike 
aktører, både innenfra og utenfra idretten. 

• Idrettsstyret skal holdes orientert om status underveis i arbeidsgruppens 
arbeid. 

 
Sammensetning: 

• Olympisk særforbund (Guro Steine, president i Norges Seilforbund)  
• Utøverrepresentant (leder i NIFs utøverkomité, Magnus Nedregotten) 
• Idrettsstyret/IOC (Kristin Kloster) 
• NIFs generalsekretariat (ass. generalsekretær Else-Marthe Lybekk) 
• Ekstern bidragsyter (professor ved Institutt for idrett og 

samfunnsvitenskap, NIH, Sigmund Loland) 



• Olympiatoppen (toppidrettssjef Tore Øvrebø) 
Idrettsstyret sluttet seg til disse to forslagene.  
 
Det ble uttrykt et ønske om at idrettsstyret i løpet av relativt kort tid får en 
innføring i Det olympiske charteret.   
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtar generalsekretærens forslag til sammensetning og mandat 
for arbeidsgruppen som skal se nærmere på oppfølgingen av de supplerende 
anbefalingene i rapporten «Samorganiseringen NIF/NOK». 
 
 
Sak 110: Forslag til resolusjoner og formelle avklaringer til Ledermøtet 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, og assisterende 
generalsekretær Else-Marthe Lybekk, orienterte videre. 
 
I henhold til NIFs lov skal Ledermøtet velge dirigent, protokollfører, 
representanter til å underskrive protokoll og behandle 
resolusjoner. Idrettsstyret legger frem forslag overfor Ledermøtet. 
 
Generalsekretæren vil fremlegge endelige resolusjonsforslag til Ledermøtet 
2024 på styremøte nr. 14 (2023-2025), 30. mai 2024. 
 
Vedtak:  
Idrettsstyret vil foreslå følgende til Ledermøtet 2024: 

1. Kjartan Berland, som dirigent, jf. NIFs lov 3-6 (6) b)  
2. Ida Sandbakken som protokollfører, jf. NIFs lov 3-6 (6) c)  
3. Siri Gundersen (Agder idrettskrets) og Kjetil Ostling (Norges 

Brettforbund) som representanter til å underskrive protokoll, jf. NIFs lov 
3-6 (6) d)  

4. Forretningsorden for Ledermøtet 2024, som fremlagt, jf. NIFs lov 3-6 (6) 
f)  

5. På bakgrunn av idrettsstyrets innspill i saken, bes generalsekretæren 
fremlegge endelige resolusjonsforslag til Ledermøtet på styremøte nr. 14 
(2023-2025), 30. mai 2024. 

6. Idrettsstyret foreslår følgende redaksjonskomité for arbeidet med 
resolusjoner på Ledermøtet 2024: Astrid Strandbu (idrettsstyret), Anette 
Kure (Norges bryteforbund), Stein Tronstad (Norges klatreforbund), 
Marcela Montserrat Fonseca Bustos (Oslo idrettskrets) og Ståle Vaag 
(Trøndelag idrettskrets). 

 
 



Sak 111: Lovforslag om behandling av personopplysninger i idretten 
Generalsekretæren innledet til saken.  
 
Advokat i NIFs juridiske avdeling, Guro Aurtande, orienterte videre.  
 
Bakgrunnen for saken er implementeringen av EUs personvernforordning, 
GDPR, i Norge gjennom personopplysningsloven i 2018. Idrettens behov for å 
kunne behandle visse typer personopplysninger for å kunne reagere mot 
uønsket atferd i idretten, ble ikke tilstrekkelig hensyntatt ved innføringen av 
GDPR. Dette innebærer at idretten har behov for en særlov som kan gi hjemmel 
for å kunne behandle slike opplysninger – noe NIF har adressert overfor Kultur- 
og likestillingsdepartementet (KUD) siden 2018. 
 
KUD har nå foreslått en særlov for NIF og NIFs organisasjonsledd. 
Høringsfristen er 1. juni 2024.  
 
Administrasjonen har gjennomført høringsmøte med organisasjonen, og det er 
også avholdt møter på administrativt nivå med Datatilsynet og KUD om 
høringen. Videre er det planlagt møter med enkelte utvalgte særforbund som 
har mange sanksjonssaker eller har særlige problemstillinger knyttet til enkelte 
bestemmelser i lovforslaget.   
 
Utfordringer med lovens virkeområde er knyttet til at virkeområdet er begrenset 
til tre formål: 

- Virkeområdet er begrenset til utvalgte lovbestemmelser i straffeloven 
og likestillings- og diskrimineringsloven. 

- Virkeområdet er begrenset til en bestemt personkrets. 
- Virkeområdet er begrenset til en særlig tilknytning til idretten. 

 
I tillegg har generalsekretæren påpekt utfordringer knyttet til deling og 
utfordringer knyttet til lovforslagets oppbygning mv.  
 
Idrettsstyret gav sin tilslutning til at påpekte utfordringer ved forslaget til den 
nevnte særloven adresseres i høringssvaret fra NIF, slik at idretten kan reagere 
adekvat på uønsket adferd, særlig for å sikre idretten som en trygg arena for 
barn og unge.   
 
Vedtak:  
Idrettsstyret ber generalsekretæren oversende høringssvar basert på det som 
er fremlagt i saksdokumentet samt ev. innspill gitt i styremøtet.   
 
Sak 112: Vurdering av tidligere tildelt æresmedlemskap 
Idrettspresidenten innledet til saken. 
 



Leder av NIFs juridiske avdeling, Henriette Hillestad Thune, orienterte videre i 
saken. 
 
Idrettsstyret tildelte Anders Besseberg æresmedlemskap i NIF i 2013. 
Tildelingen ble gjort kjent på Idrettstinget 2015. Æresmedlemskap i NIF er en 
hedersbevisning, og æresmedlemmene blir invitert på idrettsting, og en årlig 
julelunsj. Normalt blir æresmedlemmer også invitert til NIFs ledermøter, men det 
ble gjort et unntak for dette på årets ledermøte.   
 
Besseberg er nylig dømt av Buskerud tingrett for brudd på ulike bestemmelser i 
straffeloven og bl.a. ilagt en fengselsstraff på 3 år og 1 måned. 
 
På bakgrunn av erkjente kritikkverdige forhold som fremkommer i Tingrettens 
dom av 12. april 2024 mot Anders Besseberg, anser idrettsstyret at han har 
skadet idrettens anseelse. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret tildelte Anders Besseberg NIFs æresmedlemskap i 2013. 
Æresmedlemskap i NIF er norsk idretts høyeste utmerkelse. 
 
På bakgrunn av erkjente kritikkverdige forhold som fremkommer i Tingrettens 
dom av 12. april 2024 mot Anders Besseberg, anser idrettsstyret at han har 
skadet idrettens anseelse. Anders Besseberg fratas æresmedlemskapet i NIF 
med umiddelbar virkning. 
 
 
Sak 113: NIFs utmerkelser – opptak av nye æresmedlemmer 
Denne saken er unntatt offentlighet. 
 
 
Sak 114: Utredning søknad Special Olympics World Winter Games i Norge 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Ass. generalsekretær, Else-Marthe Lybekk, orienterte videre. 
 
Som en oppfølging av et tingvedtak fra Idrettstinget 2021 ble det i mars 2023 
levert en rapport fra en bredt sammensatt arbeidsgruppe knyttet til spørsmålet 
om det skal søkes om å få tildelt Special Olympics World Winter Games innen 
2033. Idrettsstyret ba generalsekretæren komme tilbake til idrettsstyret med 
en vurdering av de administrative og økonomiske konsekvensene for NIF av 
anbefalingene, og hva som kan være en realistisk prosess videre. 
 



Det har blitt gjort en ekstern vurdering av dette og vurderingen har tatt sikte på 
å få frem et fullstendig og realistisk budsjett for et mulig Special Olympics 
World Games i Norge. 
 
Det er knyttet både muligheter og utfordringer ved å påta seg en vertskapsrolle 
til dette arrangementet, herunder: 

• Mulighet for å «vise» Norge og verden «Idrettsglede for alle» i praksis – 
styrke synlighet og omdømmet. 

• Mulighet for å skape ringvirkninger utover idrett for målgruppen. 
• Arrangementet er kostnads- og ressurskrevende; usikkert kostnadsbilde 

og usikre inntekter der staten og NIF/idrettsorganisasjonen må bære 
kostnadene. 

• En ev. søknad krever at norsk idrett står samlet om denne prioriteringen 
og at alternativkost belyses. 

 
Det ble understreket at dette er et arrangement med en potensiell merverdi for 
samfunnet, hvor flere departementer og sektorer må involveres.  
 
Før en ev. sonderingsrunde i idrettsorganisasjonen, ber idrettsstyret 
generalsekretæren om å tilrettelegge for en sondering med politiske 
myndigheter.  
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret tar rapporten om de økonomiske beregninger og estimater 
knyttet til et mulig fremtidig Special Olympics World Winter Games i 
Norge til etterretning.  

2. Idrettsstyret ber generalsekretæren tilrettelegge for en sondering med 
politiske myndigheter knyttet til sektoromfang og finansiering.  

3. På bakgrunn av denne sonderingen, vil idrettsstyret vurdere hvorvidt det 
skal gjennomføres dialogmøter med særforbund og idrettskretser høsten 
2024 i saken. 

 
 
Sak 115: Søknad om kreditt i konsernkontosystemet fra Norges 
Ishockeyforbund 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
NIFs økonomisjef, Anita Pelsholen informerte videre, herunder om 
Ishockeyforbundets økonomiske situasjon. 
 
Norges Ishockeyforbund har sendt en søknad til NIF om kassekreditt i 
konsernkontoordningen.  
Det søkes om en kreditt på 5 millioner kroner, som er det maksimale 
likviditetsbehovet til forbundet.   



 
Generalsekretæren har vurdert søknaden og gjort en analyse av 
Ishockeyforbundets økonomiske situasjon og behovet for kassekreditt. 
Søknaden inneholder informasjonen som kreves for at den kan behandles, i 
henhold til kassekredittordningen. Gjeldende betingelser for søknad om kreditt 
er oppfylt.   
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret innvilger Norges Ishockeyforbund en kredittramme i 
konsernkontosystemet på maksimalt 5 millioner kroner, til enhver tid 
gjeldende rentebetingelser. Kreditten slettes i sin helhet når 
rammetilskuddet for 2025 utbetales.   

 
2. Idrettsstyret ber generalsekretæren følge opp vedtaket overfor Norges 

Ishockeyforbund. 
 
 

Sak 116: Sport for Refugees Coalition 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte videre. 
 
Sport for Refugees Coalition ble etablert rundt det første Global Refugee Forum 
i 2019 i regi av UNHCR, Olympic Refuge Foundation (ORF) og Scort Foundation.  
Mer enn 80 ulike aktører fra idretten, sivilsamfunnet samt offentlig og privat 
sektor har så langt forpliktet seg til å arbeide for å utvide tilgangen til sport til 
flyktninger og andre fordrevne over hele verden innen dette rammeverket. 
 
I idrettsstyremøte nr. 12 (2023-2025), sak 103 a), ble idrettsstyret orientert om 
samtalen mellom NIF og IOC på administrativt nivå den 18. mars 2024. NIF ble 
her oppfordret til å vurdere å ta del i Sport for Refugees Coalition. 
 
Det skal leveres en særskilt «pledge»/ «løfte» fra de organisasjoner som skal 
delta i dette samarbeidet, og generalsekretærens forslag til et slikt løfte fra NIF 
er: 
 
The Mission Statement of the Norwegian Olympic and Paralympic Committee 
and Confederation of Sport is “Joy of Sport for all”. This mission statement 
represents a pledge to make sure that all people are provided with an 
opportunity to practice sports according to one's own wishes and needs, 
without being exposed to discrimination. Everyone is welcome.  
 
 
 



In Norway:  
We will continue our work to make sure that refugees who live in Norway can 
take part in the sports activities in our local clubs. This work will, on a general 
level, continue to be divided into two main focus areas:  
 
Provide practical guidance on how local sport clubs can meet children and 
young people who have fled from their countries of origin.  
 
Through partnerships with governmental agencies and various foundations, 
supply funding to local sport clubs that wish to give refugees the possibility to 
take part in daily sport activities.  
 
In Zambia, Zimbabwe and Malawi:  
 
In collaboration with the national judo federations in Zambia, Zimbabwe and 
Malawi, we contribute with safe and inclusive judo activities in 5 refugee 
camps. This involves training, coach development, leadership training and life 
coping measures. Athletes in the refugee camps will be able to participate in 
regional and national competitions and training.  
 
In the extension of the regional project, we want to expand the offer to include 
more sports, and more opportunities for those living in the refugee camps. Our 
goal is to include 1,500 children and young people in our programs by 2027.  
 
Our partners in the three countries work directly with the local communities in 
the refugee camps. We do this to ensure ownership and implementation of the 
programs among those living in the refugee camps. Trainers come from the 
local communities, and are trained by our partners and international 
federations.  
 
Cooperation is a prerequisite for success in this work, and we have cooperation 
agreements with the UN High Commissioner for Refugees (UNHCR), local and 
national authorities and international associations.  
 
Our target groups are:  

• Refugees  
• Children and young people  
• Girls and young women  
• People with disabilities  
• Trainers and activity leaders  

 
With this project, we want to:  

• Promote a safe and developing environment that provides access to 
sport.  



• Promote and provide inclusive and safe sports activities and play-based 
initiatives.  

• Promote and provide opportunities for increased competence and further 
development, in and through sport. 

 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtar å oversende generalsekretærens forslag til NIFs “pledge” til 
Sport for Refugees Coalition. 
 
 
Sak 117: Orienteringssaker 

a) Internasjonal orientering 
 

Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte idrettsstyret 
kort om følgende saker: 

• European Games 2027 er av EOC tildelt Istanbul. 
• Samling for Young Olympic Board members in Europe. 
• De olympiske internasjonale særforbundenes standpunkt til 

RUS/BLR - oppdatert oversikt. 
• IPCs godkjenningsprosess for Neutral Paralympic Athletes er klar. 
• CAS-avgjørelse vedr. IBA foreligger. 
• WADA-saken vedr. kinesiske svømmere. 
• Besøk av WADA-presidenten. 
• Informasjon om dommene i European Court of Justice. 
• Nytt internasjonalt nettverk på administrativt nivå. 
• Tildelinger over NIFs internasjonal støtteordning 
• IPCs Ekstraordinære Generalforsamling, 17. mai 2024 

 
b) Israel/Palestina-konflikten 

Leder av NIFs internasjonale arbeid, Rune Arctander, orienterte i saken, 
og gav et bilde av situasjonen. 

 
Det ble vist til uttalelsen fra idrettsstyret 3. november 2023: 
Norges idrettsforbund og olympiske og paralympiske komité ser med dyp 
bekymring på at barn og unge og andre uskyldige mennesker rammes 
hardt av krig og konflikt flere steder i verden. 

 
De uskyldige ofrene for kamphandlingene vi nå ser utspille seg i 
Midtøsten påkaller vår dypeste medfølelse og sympati. Vi fordømmer 
brudd på folkeretten og alle angrep og krigshandlinger som rammer 
uskyldige sivile. 
 
Norges idrettsforbund håper på en raskest mulig stans i 
kamphandlingene. Behovet for humanitær hjelp er stort, og vi oppfordrer 



alle til å støtte opp om hjelpeorganisasjonenes arbeid for uskyldige sivile 
som er rammet. 

 
Norsk idrettsinternasjonale strategi, vedtatt på Idrettstinget i 2021, sier at 
utgangspunktet for norsk idrett i arbeidet for å bidra til endring er å søke 
innflytelse gjennom deltakelse, og at norsk idrett primært vil vurdere 
boikott som et aktuelt virkemiddel når det inngår i en bred internasjonal 
boikott på tvers av samfunnssektorer. 

 
Idrettsstyret diskuterte saken, og det kom ingen innspill om å endre 
idrettsstyrets ståsted i saken – slik det er uttrykt i uttalelsen av 3. 
november 2023.  

 
Arctander gav idrettsstyret en orientering knyttet til NIFs dialog med 
Norway Cup i spørsmålet om ev. deltakelse av lag fra Israel og Palestina. 

 
c) OL/PL Paris 

Toppidrettssjef Tore Øvrebø orienterte i saken. 
 
Paralympics 2024: 

• Forventet 17-21 utøvere. To til seks flere enn i Tokyo. 
• Godt balansert på kjønn: 60 % kvinner  
• Deltagelse i 7-8 idretter – som tidligere 
• 1/3 førstegangsdeltagere 
• Målsetting: 6 medaljer 
• Budsjett ca. MNOK 2 

 
OL 2024: 

• Stor tropp – ca. 100 utøvere 
• Godt balansert på kjønn: ca. 40 % kvinner 
• Mangfold av idretter 
• Målsetting: 8 medaljer 
• Budsjett netto ca. MNOK 7,5 

 
Idrettsstyret fikk også en orientering knyttet til følgende forhold: 

• Konkurransearenaer 
• Forurensing/luftkvalitet 
• Varme/klimatiske forhold 
• Spredte arenaer/bosteder 
• Sikkerhet 

 
 
 
 



d) Krafttak for mangfold 
Generalsekretæren orienterte i saken, og gav idrettsstyret en orientering 
knyttet til støtten NIF gir til særforbund, status i arbeidet med 
pilotprosjekter og utviklingen av verktøy til bruk i dette arbeidet. 
 
Idrettsstyremedlem Sebastian Henriksen, som leder styringsgruppen for 
dette arbeidet, gav uttrykk for at leveransene er der de skal være, at det 
jobbes godt med de tilgrunnliggende strukturene og at styringsgruppa er 
holdt godt orientert underveis i arbeidet. 
 
NIFs kommunikasjonssjef, Finn Aagaard, orienterte idrettsstyret om 
oppfølgingen av mediesaker knyttet til NIFs arbeid på området. 

 
e) Idrettsgallaen - struktur og organisering  

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om Idrettsgallaens struktur og 
organisering, herunder at partenes (NRK, Norsk Tipping og NIF) 
samarbeid og medvirkning gjennomføres av et arrangementsstyre, og 
fordelingen av partenes hovedansvar. 

 
f) Orientering om samarbeidet med kommersielle samarbeidspartnere på 

det digitale området 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om samarbeidet med 
kommersielle samarbeidspartnere på det digitale området. Orienteringen 
relateres til eventueltsak 104 («Kommersielle samarbeid») i styremøte nr. 
11 (2023-2025), 20. mars 2023. 
 
I den skriftlige orienteringen ble følgende belyst: 

• Historikk og bakgrunn 
• Nærmere om prinsipper for arbeidet 
• Nærmere om eksisterende samarbeid 
• Integrasjonspartnere og verdiøkende tredjeparter 
• Strategi og ressurser - veien videre 

 
g) Idrettens Hus 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om den pågående 
rehabiliteringen og moderniseringen av Idrettens Hus.  
 
Så langt går prosjektet etter tidsplanen og innenfor 
investeringsbudsjettet.    

 
h) Oppfølging av vedtak fra Idrettstinget 2023 – Forenkling av 

idrettslagenes hverdag   
Leder av organisasjonsutvikling i NIF, Ole-Anders Stensen, orienterte i 
saken. 



Det er etablert en styringsgruppe med følgende mandat: 
 
Innen 16. mai 2024 skal prosjektet:  

• Utarbeide en oversikt over igangsatte og planlagte tiltak for å 
forenkle idrettslagenes hverdag i særforbund, idrettskretser og i 
NIF sentralt.  

• Identifisere eventuelle ytterligere behov for forenklinger av 
idrettslagenes hverdag gjennom å innhente et oppdatert 
kunnskapsgrunnlag.  

• Utforme en liste med anbefalte tiltak som prosjektet mener bør 
prioriteres fremover.  

• Arbeidet skal involvere idrettskretser, særforbund og idrettslag av 
ulik størrelse.  

• Arbeidet skal danne grunnlag for diskusjon på Ledermøtet 2024 
om prioritering av tiltak for forenkling fremover.  

 
Idrettsstyret fikk en orientering om hvordan arbeidet nå følges opp i 
organisasjonen, herunder at det er gjennomført innsiktsarbeid gjennom å 
intervjue og besøke idrettslag og mottak av innspill fra ansatte i 
særforbund, idrettskretser og NIF sentralt. Videre er planen å 
gjennomføre workshoper, samt å legge til rette for en gjennomgang av 
dette arbeidet i forbindelse med NIFs Ledermøte 2024. 

 
i) NIFs Ledermøte 

NIFs assisterende generalsekretær, Else-Marthe Lybekk, orienterte 
idrettsstyret om gjennomføringen av Ledermøtet i Ålesund 31. mai – 2. 
juni 2024.  

 
j) Oppfølging av vedtak fra det ekstraordinære Idrettstinget 2023 – 

Revisjon av NIFs sanksjonsregelverk 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om oppfølgingen av tingvedtaket 
fra det ekstraordinære Idrettstinget 2023 vedr. revisjon av NIFs 
sanksjonsregelverk. 
 
Målet med revisjonsarbeidet er å gjennomgå sanksjonsregelverket, for å 
vurdere om det er egnet til å dekke det behov idretten, som en frivillig 
medlemsbasert organisasjon, har til å reagere mot uønsket atferd på en 
adekvat og kostnadseffektiv måte. 
 
Fokuset i første del av revisjonsarbeidet har vært å avklare idrettens 
behov. Funnene fra denne delen av arbeidet vil nå bli sammenstilt og 
oppsummert før neste fase i arbeidet igangsettes, der fokuset vil være 
på hvordan de overordnete systemene bør struktureres opp for å ivareta 
det behovet som er avdekket i organisasjonen.  



 
Idrettsstyret vil bli orientert om arbeidet. 

 
k) Handlingsplan for deltakelse i kultur, idrett og friluftsliv for barn og 

unge 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om at Kultur- og 
likestillingsdepartementet nå har lansert «Alle inkludert!» - Handlingsplan 
for like muligheter til å delta i kultur-, idretts- og friluftslivsaktiviteter 
2024-2026. 
 
Formålet med handlingsplanen er at alle skal ha like muligheter til å delta i 
kultur-, idretts- og friluftslivsaktiviteter i hele landet. Siden arbeidet med 
handlingsplanen ble lansert i starten av oktober 2023, har det vært et 
ustrakt innspillsarbeid, der NIF har deltatt underveis.   

 
l) Anlegg – status utvalgsarbeid/søknadstall spillemidler 

Generalsekretæren innledet til saken.   
 

Leder av samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, og 
idrettspolitisk seniorrådgiver i NIF, Torstein Busland, orienterte videre. 
 
Når det gjelder de siste søknadstallene på spillemidler til idrettsanlegg, så 
viser disse en vesentlig nedgang i investeringer i bygging og 
rehabilitering av idretts- og nærmiljøanlegg sammenlignet med årene før 
pandemien.  
 
Videre fremkommer en stor kostnadsøkning de siste årene, samtidig som 
tilskuddssatsene har stått stille. Spillemiddelandelen er nå under 20 
prosent. 
 
Den bebudede nye nasjonale handlingsplanen for idrettsanlegg er ventet 
å bli sendt på høring i løpet av kort tid, med en forventet høringsfrist over 
sommeren. NIFs anleggspolitiske utvalg vil få en sentral plass i NIFs 
arbeid med å utarbeide høringssvar og med å skaffe oppslutning om 
dette. Denne saken vil bli et viktig agendapunkt under NIFs Ledermøte i 
år.  

 
m) Dialog med særforbundene   

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om en henvendelse fra 
særforbundene med ønske om «økt informasjon, konstruktiv involvering 
og helhetlig forståelse for økonomiske prioriteringer og konsekvenser av 
disse». NIF imøteser videre dialog med våre særforbund, først med en 
utvalgt gruppe i starten av mai, og deretter felles med alle i uke 20.  
 



NIF inviterer for øvrig særforbundene til generalsekretærforum fire 
ganger i halvåret. 

 
n) Status nytt nasjonalt toppidrettssenter 

Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Toppidrettssjef Tore Øvrebø orienterte videre. 
 
Det er svært positivt å registrere at det nå er en rammetillatelse på plass 
for dette prosjektet.  
 
Prosjektets neste fase, som er todelt, blir som følger: 

 Første fase: 
• Utvikling av Målpris 2 
• Finansiering 
• Planlegge fase 2 inkl. organisering av arbeidet 

 
Andre fase: 

• Forberede bygging 
 

Den overordnede organiseringen og ansvarsfordelingen er som følger: 
• Idrettsstyret er byggherre med byggherre-ansvar 
• Idrettsstyret gir nødvendig mandat til Styringsgruppen 
• Styringsgruppen koordinerer arbeidet og følger opp prosjektleder 
• Prosjektleder Prodecon AS koordinerer nødvendige fagressurser.  

 
Generalsekretæren vil komme tilbake til idrettsstyret i styremøte nr. 14 
(2023-2025), 30. mai 2024, med en sak knyttet til etablering av en 
styringsgruppe for det videre arbeidet. 

 
 
Sak 118: Eventuelt 
Det forelå ingen saker til eventuelt. 
 
 
 
 

 
Det ble gjennomført «Åpen time» for media og organisasjonen 8. mai 2024. 
Neste ordinære styremøte er 30. mai 2024. 
 
 


